
Geachte heer R. van Ooijen en Griffie  

 

Het gebeurt zelden dat een politieke actie al meteen zoveel oplevert, dankbaar dat ik in de 

gemeente Hilversum mag wonen en een cursus politiek heb mogen volgen, waardoor ik in 

staat was om dit aan te kaarten, ook dank aan D66 die dit meteen heeft opgepakt en aan het 

college vragen heeft gesteld, doordat de Griffie dit onderwerp doorgezet heeft aan de 

raadsleden. 

Hopelijk kan er i.v.m. dringende prioriteit van veiligheid en van brandgevaar dit z.s.m. 

worden opgepakt. Het zou mooi zijn als dit nog in de grote vakantie dit jaar zou kunnen 

worden gestart 10 juli t/m 22 augustus, omdat de kinderen dan niet op school zijn, wat 

noodzakelijk is om het Rietendak te vervangen. 

Zou u mijn antwoord aan het college en raadsleden willen terugsturen ? 

 

Met vriendelijk groet, 

 

Volken de Jong, 

Gabriel Metsulaan 20, 

1213EW Hilversum 

 


